

2016 ALB

FAST 10  
中国China's Fastest Growing Firms  
10佳成长律所

By Stella Dai

作者：代欣彤

YEAR 2016 HAS WITNESSED THE CONTINUED BOOMING OF CHINESE LAW FIRMS. SINCE JUNE THIS YEAR, ALB HAS BEEN COMPILING STATISTICS ON THE GROWTH OF FIRMS OVER THE PAST YEAR, USING DATA TO BACK UP THE DEVELOPMENT AND EXPANSION STORIES OF CHINESE FIRMS.

2016年持续见证了中国律师事务所的蓬勃发展。ALB自今年六月开始，统计了过去一年律所的成长资料，用数据来表明中国律师事务所的成长扩张。

In the past year, a number of domestic large full-service firms have been pushing ahead with their strategies both at home and abroad.

The ALB China Fast 10 list aims to showcase the firms that enjoyed the fastest growth in the past year, with selections made based on growth in headcount, news hires of key partners, key account wins, opening of new offices as well as other relevant indicators. The winners include not only firms that are already large in size, but also those that are not yet considered large but whose expansion is supported by objective data. Congratulations to all of our winners!

**在**过去一年中，不少国内综合性大型律师事务所不断推进自身的国内外的战略进程。

ALB 2016 中国十佳成长律师所榜单旨在突出过去一年发展速度最迅猛的律师事务所。我们根据人头数增长、新增核心合伙人、重要客户以及新添加的办公室数量等指标来评选名列前茅的律师事务所。获奖律师事务所包含已经规模很大的律师事务所，也有本身规模并不大却有客观扩张数据的律师事务所，让我们祝贺他们。

## China's fastest - growing firms 中国发展最快的律师事务所

Firm 事务所名称	Fee earners growth 收费人员人数增长 (%)	Office opening 新开办公室数量	New practices 新业务领域
<b>Anjie Law Firm</b> 安杰律师事务所	75	1	5
<b>Cathay Associates Kejie</b> 柯杰律师事务所	53.3	1	2
<b>Chang Tsi &amp; Partners</b> 铸成律师事务所	19.5	2	N/A
<b>DeHeng Law Offices</b> 德恒律师事务所	18.2	2	3
<b>ETR Law Firm</b> 广信君达律师事务所	17.8	2	4
<b>Hiways Law Firm</b> 上海市海华永泰律师事务所	67.4	5	3
<b>Llinks Law Offices</b> 通力律师事务所	16.9	N/A	3
<b>Longan Law Firm</b> 北京市隆安律师事务所	15	4	4
<b>Solton &amp; Partners</b> 重庆索通律师事务所	63.8	1	3
<b>Tahota Law Firm</b> 泰和泰律师事务所	15.9	4	1

## Fast 10 profiles 中国十佳成长律所简介



Dr. ZHAN HAO  
Managing Partner  
詹昊博士  
管理合伙人

**ANJIE  
LAW FIRM**  
安杰律师事务所

### ANJIE LAW FIRM

**Headquarters:** Beijing

**Founded in:** 2012

**2015 fee earners:** 80

**2016 fee earners:** 140

#### Firm profile:

As a full-service provider, Anjie Law Firm boasts a wealth of legal service experiences and outstanding performance in insurance and reinsurance, antitrust and anti-unfair competition, intellectual property ("IP"), banking and finance, dispute resolution (litigation and arbitration), domestic and overseas merger and acquisition ("M&A"), outbound investment, energy and mineral resources, financial leasing, securities and capital markets, private equity ("PE") funds and venture capital ("VC"), real estate and construction, and other fields of practice.

In 2016, Anjie has helped a number of well-known enterprises raise funds, gained multiple authoritative honors, and welcomed several senior legal experts, including those specializing in capital markets and securities, government affairs, IP, dispute resolution, etc., on board to contribute to the firm's all-round development.

### 安杰律师事务所

**总部地点:** 北京

**创立年份:** 2012

**2015年律所收费执业者人数:** 80

**2016年律所收费执业者人数:** 140

#### 律所简介:

作为一家提供综合性法律服务的律师事务所,安杰律师事所在保险与再保险、反垄断与反不正当竞争、知识产权、银行与金融以及争议解决(诉讼和仲裁)、境内外并购、海外投资、能源和矿产资源、融资租赁、证券和资本市场、私募股权基金与风险投资、房地产与建设工程等领域都有着丰富的法律服务经验和卓越的业绩。

在2016年,安杰律师事务所帮助多家知名企业完成融资,获得多家权威荣誉,吸纳了多名资深的法律专家,包括资本市场与证券、政府事务、知识产权、争议解决等不同领域,助力律师事务所的综合发展。

### CATHAY ASSOCIATES KEJIE

**Founded in:** 2009

**2015 fee earners:** 30

**2016 fee earners:** 46

#### Firm profile:

Cathay Associates is a transaction and litigation firm with global networks, focusing on providing Chinese legal services for leading domestic and international companies, financial institutions and government departments in terms of their most challenging transactions and disputes.

In 2016, Cathay Associates has been committed to legal and practical training concerning the outbound investment and M&A by Chinese enterprises against the backdrop of "One Belt, One Road", and has advised on the financing by a number of companies and on-boarded two senior commercial litigation and arbitration experts. In May, the firm's Shanghai office officially started operations. According to He Jie, Managing Partner of Cathay Associates, "The establishment of the Shanghai office is an important step forward for our China strategy. Besides Shanghai, Cathay Associates also plans to set up presence in Shenzhen and Chengdu to better serve our clients. In addition, with "One Belt, One Road" and Yuan internationalization in the background, the firm will focus its attention on building a strong Cathay Associates global legal alliance as the fulcrum of our global strategy to assist Chinese enterprises in global investment and M&A."

### 柯杰律师事务所

**创立年份:** 2009

**2015年律所收费执业者人数:** 30

**2016年律所收费执业者人数:** 46

#### 律所简介:

柯杰律师事务所是一家拥有全球网络的交易和诉讼律师事务所,专注于为领先的国内和国际公司、金融机构以及政府部门就其最具挑战性的交易和争议事项提供中国法律服务。

2016年,柯杰律师事务所致力于“一带一路”下中国企业海外投资 并购的法律和实务培训、为多家公司提供融资意见,并吸纳了两位资深商事诉讼和仲裁专家。5月,柯杰上海分所正式开业运营。柯杰管理合伙人何杰表示,“设立上海分所是柯杰中国战略向前迈进的重要一步,除上海外,柯杰亦计划在深圳和成都设立分所,以更好的为客户提供服务。另外,在“一带一路”和人民币国际化背景下,作为柯杰全球战略的支点,柯杰将强力打造柯杰全球法律联盟,助力中国企业在全球的投资和并购。”



HE JIE  
Managing Partner  
Chairman of Cathay, Associates  
何杰  
柯杰律师事务所管理合伙人  
柯杰全球法律联盟主席

**柯杰 CATHAY  
ASSOCIATES**

## CHANG TSI & PARTNERS

**Headquarters:** Beijing

**Founded in:** 2002

**2015 fee earners:** 123

**2016 fee earners:** 147

### Firm profile:

Being a full-service firm with IP as its core practice, Chang Tsi & Partners prides itself on providing clients with "one-stop, all-round and multi-level" legal services in the IP field, covering all areas and levels of IP practice. In recent years, the firm has been consistently ranked by many well-known international legal rating agencies as the "best Chinese IP firm" and the "firm of choice for dispute resolution, IP and M&A on the Chinese market", and has won many awards in the category of Chinese IP firms.

Notable clients of Chang Tsi & Partners in 2016 in the fields of IP, dispute resolution and corporate law include Johnson & Johnson, 3M, Citigroup and other Fortune 500 multinational companies, as well as Air China, China Grand Enterprises and other large Chinese enterprises.

## 铸成律师事务所

**总部地点:** 北京

**创立年份:** 2002

**2015年律所收费执业者人数:** 123

**2016年律所收费执业者人数:** 147

### 律所简介:

铸成律师事务所是一家以知识产权为核心业务的综合性律师事务所,在知识产权领域,铸成律师事务所立足于为客户提供"一站式、全方位、多层次"的法律服务,涵盖了知识产权的各领域、各层次。近年来,铸成连续被众多的国际知名法律评级机构评选为"中国最佳知识产权律师事务所"、"争议解决、知识产权、并购业务在中国市场首选的律师事务所",多次斩获中国知识产权律师事务所类别的奖项。

2016年,铸成事务所在知识产权、争议解决、公司法领域为强生、3M、花旗银行在内的财富500强跨国公司,以及中国国际航空公司、中国远大集团的大型中国企业提供服务。



SIMON TSI Managing Partner  
司义夏 管理合伙人

 **Chang Tsi & Partners**  
**铸成律师事务所**

**柯杰 CATHAY ASSOCIATES**

[www.cathayassociates.cn](http://www.cathayassociates.cn)  
[www.cathayassociates.com](http://www.cathayassociates.com)

柯杰律师事务所是一家拥有全球网络的交易和诉讼律师事务所,专注于为领先的国内和国际公司,金融机构以及政府部门就其最具挑战性的交易和争议事项提供中国法律服务。与柯杰全球法律联盟成员作为一个团队,我们为中国企业在全球的投资,并购交易和商事争议事项提供跨司法管辖区的法律服务。

柯杰全球法律联盟是由柯杰律师事务所在“一带一路”战略和人民币国际化背景下,于2015年9月发起成立的全球第一家为中国企业海外投资和并购提供一站式服务的法律联盟,目前在全球拥有34家成员所,在35个国家的38个城市拥有办公室,并计划在2016年年底将成员的数量扩大至40家,法律服务覆盖五大洲的主要国家和地区。

- 兼并购和收购 Mergers & Acquisitions
- 投资基金 Investment Funds
- 知识产权 Intellectual Property
- 私募融资和投资 Venture Capital & Private Equity
- 证券发行和资本市场 Securities Issuance & Capital Markets
- 商事诉讼和仲裁 Commercial Litigation and Arbitration

阿姆斯特丹 Amsterdam 雅典 Athens 曼谷 Bangkok 巴塞罗那 Barcelona 北京 Beijing 贝尔格莱德 Belgrad  
布拉迪斯拉发 Bratislava 布鲁塞尔 Brussels 布加勒斯特 Bucharest 布达佩斯 Budapest 布宜诺斯艾利斯 Buenos Aires  
基希纳乌 Chisinau 达卡 Dhaka 里斯本 Lisbon 卢布尔雅那 Ljubljana 伊斯坦布尔 Istanbul 约翰内斯堡 Johannesburg  
吉隆坡 Kuala Lumpur 基辅 Kyiv 新德里 New Delhi 尼科西亚 Nicosia 马德里 Madrid 米兰 Milan 孟买 Mumbai  
巴黎 Paris 路易港 Port Louis 布拉格 Prague 波德戈里察 Podgorica 普里什蒂纳 Pristina 圣何塞 San José  
首尔 Seoul 索菲亚 Sofia 上海 Shanghai 地拉那 Tirana 瓦莱塔 Valletta 维也纳 Vienna 华沙 Warsaw 萨格勒布 Zagreb

## DEHENG LAW OFFICES



SUN GANGHONG  
Managing Partner  
孙钢宏 管理合伙人

**Headquarters:** Beijing

**Founded in:** 1993

**2015 fee earners:** 1304

**2016 fee earners:** 1541

### Firm profile:

DeHeng Law Offices is one of China's largest full-service firms, with service networks and client bases all around China and in major global cities. Apart from its traditional strongholds in commerce, finance, corporate M&A, litigation and arbitration, DeHeng has set up 13 specialized committees in corporate securities, dispute resolution, finance, insurance, M&A and reorganization, cross-border investment, construction and real estate, competition law, IP, labor and social security, trade remedy, international engineering and project finance, and government and public services to pursue comprehensive development. The firm also attaches great importance to research and development work to promote the improvement and innovation of its practices.

DeHeng formally opened its Chicago office in June 2016, its sixth overseas office. Leveraging its good reputation, quality services, extensive global resources and modern office systems, DeHeng has formed a globalized and compact online central platform service system to provide domestic and overseas clients with comprehensive, high-quality and one-stop legal services.



德恒律师事务所  
DeHeng Law Offices

## 德恒律师事务所

**总部地点:** 北京

**创立年份:** 1993

**2015年律所收费执业者人数:** 1304

**2016年律所收费执业者人数:** 1541

### 律所简介:

德恒律师事务所是中国规模最大的综合性律师事务所之一，现已形成遍布中国和世界主要城市的服务网络和客户群。商事、金融、企业并购、诉讼仲裁等领域是德恒律师事务所的传统优势领域，德恒还建立了公司证券、争议解决、金融保险、并购重组、跨境投资、建筑工程与房地产、竞争法、知识产权、劳动与社会保障、贸易救济、国际工程与项目融资、政府与公共服务机构十三大专业委员会等领域的全面发展。德恒高度重视研发工作，以此推动业务提升和创新。

2016年6月，德恒芝加哥办公室正式挂牌，这是德恒在海外设立的第六个办公室。凭借良好的信誉、优质的服务、丰富的全球资源和现代化办公系统，德恒形成了全球化、网络化、紧密型中心平台服务体系，为国内外客户提供全方位、高质量的一站式法律服务。

## ETR LAW FIRM

**Headquarters:** Guangzhou

**Founded in:** 1993

**2015 fee earners:** 269

**2016 fee earners:** 317

### Firm profile:

Guangdong ETR Law Firm, one of the leading firms in southern China, is capable of providing professional services for domestic and foreign clients in all major fields of practices in multiple languages. The firm boasts the unique geographical advantages of serving the entire country and expanding globally by being based in the Guangdong-Hong Kong-Macao region.

In May 2016, ETR celebrated the opening of its Japan branch in Tokyo, Japan. The Tokyo office is ETR's seventh office following outfits in Nanning, Wuhan, Shenzhen, Zhongshan, Dongguan and Qingyuan, and is its first overseas office, marking a solid first step for the international development of the firm. Meanwhile, ETR has been continuously growing its team of experts to provide even better legal services for Chinese and foreign clients alike.

## 广信君达律师事务所

**总部:** 广州

**创立年份:** 1993

**2015年律所收费执业者人数:** 269

**2016年律所收费执业者人数:** 317

### 律所简介:

广信君达律师事务所是华南地区实力最强的律师事务所之一，用多种语言为国内外客户提供各主要法律领域的专业服务。它具有依托粤港澳、辐射全国、服务全球的地缘优势。

2016年5月广信君达外国法律事务律师事务所开业典礼在日本东京隆重举行。广信君达东京分所是广信君达继南宁分所、武汉分所、深圳分所、中山分所、东莞分所和清远分所之后设立的第七家分支机构，也是广信君达在国外设立的第一家分支机构，标志着广信君达的国际化发展迈出了坚实的第一步。同时，广信君达律师事务所不断吸纳专家壮大自身队伍，朝为中外客户提供更优质的法律服务这一目标迈进。



HUANG YONGDONG  
Chairman of the Partner Meeting,  
Senior Partner  
黄永东  
合伙人会议主席、高级合伙人



# SECURING YOUR RIGHTS IN A CHANGING CHINA



Intellectual Property  
Dispute Resolution & Litigation  
Corporate Law  
Foreign Direct Investment  
Finance & Banking  
Real Estate & Construction  
Labor Law

A leader in IP protection, Chang Tsi & Partners offers a complete set of legal services to clients from a broad spectrum of industries including Fortune 100 and 500 companies. Our expertise and effectiveness in developing legal strategies and solutions are recognized many times by well-known legal organizations and magazines, including Managing IP, Chambers & Partners, Legal 500, World Trademark Reviews etc, as a leading law firm in China for legal matter relating to intellectual property, dispute resolution and mergers & acquisitions.

#### Beijing Office

Address: 7-8th Floor Tower A, Hundred Island Park, Bei Zhan Bei Jie Street, Xicheng District, Beijing, 100044 P. R. China  
Tel: (+86) 10 8836 9999  
Fax: (+86)10 8836 9996

#### Shanghai Office

Address: 2508 A, Office Section 3, Jinmao Tower, 88 Century Avenue, Pudong New Area, Shanghai, 200121 P. R. China  
Tel: (+86) 21 6168 2668  
Fax: (+86) 21 6106 2098

#### Guangzhou Office

Address: 2305 Tower B Center Plaza, No. 161 Linhexi Road, Tianhe District, Guangzhou, 510620, P. R. China  
Tel: (+86) 20 2881 6699  
Fax: (+86) 20 2881 6669

[www.changtsi.com](http://www.changtsi.com)  
[info@changtsi.com](mailto:info@changtsi.com)



广信君达律师事务所成立于1993年，2012年合并改制，为华南地区规模最大、综合实力最强的中国律所之一。

- 获全国优秀律所、司法部级文明律所、ALB“年度最佳中国南部律所”、和《商法》“年度卓越律所”等多项荣誉及大奖，是亚组委唯一法律顾问。
- 拥有由逾300多名专业律师、专家组成的专业法律服务队伍。
- 能以汉、英、日、德、韩等多语言为境内外客户提供法律服务。
- 主要业务领域：公司治理、商业模式与项目全面风险管理、房地产与基础设施、国际贸易、环境保护、能源与公用事业、公共法律事务、公平交易与反垄断、个人专项顾问、诉讼、仲裁与争议解决、金融与保险、证券与资本市场、知识产权。

As the biggest law firm in Southern China and one of the leading law firms in China, ETR was established in 1993, and merged with other outstanding lawyers teams in 2012.

- It has won many accolades such as the National Outstanding Law Firm, Ministerial Level Civilized Law Firm, South China Law Firm of the Year (ALB) and Law Firm of the Year (CBLJ), and was the only perennial legal counsel of the 16th Guangzhou Asian Games.
- ETR has a professional legal service team led by 300 senior lawyers and experts.
- Its working languages include Chinese, English, Japanese, German and Korean.
- Key Practice Areas: Corporate Governance, Business Model and All-round Risk Management of Projects, Real Estate and Infrastructure Construction, International Trade, Environmental Protection, Energy and Public Utilities, Public Legal Affairs, Fair Competition and Antitrust, Personal Special Consultant, Litigation, Arbitration and Dispute Resolution, Finance and Insurance, Securities and Capital Markets, Intellectual Property Right

广州市珠江新城珠江东路30号广州银行大厦6、7层 邮编:510623

6、7/F, Bank of Guangzhou Square, 30 Zhujiang Road East, Zhujiang New Town, Guangzhou 510623, China

电话 Tel: +8620 37181333 传真 Fax: +8620 37181388

广州 • 深圳 • 中山 • 东莞 • 武汉 • 清远 • 日本东京 (佛山 • 北京 • 上海 • 香港 • 南沙 筹办中)

Guangzhou • Shenzhen • Zhongshan • Dongguan • Wuhan • Qingyuan • Tokyo (Foshan • Beijing • Changsha • Hong Kong • Nansha)



**HIWAYS LAW FIRM****Headquarters:** Shanghai**Founded in:** 1995**2015 fee earners:** 273**2016 fee earners:** 457**Firm profile:**

As one of the earliest partnership firms in China, Hiways Law Firm has rapidly flourished into a comprehensive legal service provider with its headquarters in the heart of Chinese economy and its influence spreading at home and abroad. Hiways serves its clients on a broad range of practices in eight prongs: finance, securities, real estate and construction, corporate and commerce, international business, dispute resolution and IP.

At the end of 2015, Hiways put forward a "Three Ten" strategy which is to open at least ten offices in China, to build its leadership in ten legal practices and to join a top ten international legal alliance to develop itself into a large Shanghai-based firm with offices around the country and a strong brand well known both domestically and internationally. In addition to its existing Beijing office, Hiways has successively established offices in Changsha, Zhengzhou and Kunming, while offices in Chengdu, Harbin, Jinan and Shenyang are in the pipelines. On the other hand, Hiways joined the top-tier TAGLaw alliance in August 2016, an active step in its international expansion. The firm has also made great achievements in capacity building, gaining extensive recognition within the legal profession in many practice areas.



YAN XUEHAI Director  
颜学海 主任

**HIWAYS**  
LAW FIRM  
海华永泰律师事务所

**上海市海华永泰律师事务所****总部地点:** 上海**创立年份:** 1995**2015年律所收费执业者人数:** 273**2016年律所收费执业者人数:** 457**律所简介:**

海华永泰律师事务所是中国最早的合伙制律师事务所之一。成立20余年,事务所已经迅速成长为立足华东地区并在国内外有一定影响力的综合法律服务机构。海华永泰共设有八大业务部门:金融、证券、房地产与建设工程、公司与商事、国际业务、刑事辩护、争端解决和知识产权。

2015年底,海华永泰提出“三个十”战略:即在全国范围内至少开设10家分所,建设10个以上专业领先于业界,加入世界排名前10的国际律师联盟,将事务所发展成为立足上海、辐射全国,在国内和国际上有一定知名度的规模大所、品牌大所。在原有北京办公室的基础上,事务所相继在长沙、郑州、昆明等地设立分所,并在成都、哈尔滨、济南、沈阳等地积极筹建分支机构。在国际化方面,事务所积极进行拓展和布局,并于2016年8月加入世界排名靠前的TAG国际联盟。专业建设方面,事务所也取得了重大成就,在众多领域获得业内广泛认可。

**LLINKS LAW OFFICES****Headquarters:** Shanghai**Founded in:** 1998**2015 fee earners:** 118**2016 fee earners:** 138**Firm profile:**

Llinks Law Offices is a Chinese firm that positions itself on mid-to-high-end legal services by engaging in integrated operations based on professional division of practice areas, and is committed to providing clients with quality legal solutions that are both innovative and practical and helping domestic and overseas institutions of all types achieve their business agendas. While continuing its rapid growth in banking and financial services, investment funds, capital markets, corporate & M&A, real estate, PE and VC, bankruptcy and liquidation, and dispute resolution, Llinks is also building up capacity in compliance, antitrust and other practice areas, especially medical and health care, culture, sports and education, communications and media, etc.

In 2016, Llinks newly recruited senior lawyers specializing in cross-border M&A, antitrust and asset securitization, and was also named a National Excellent Law Firm, one of China's top ten influential firms, etc. It is worth mentioning that the firm's per capita revenue has always been among the highest within the industry, with annual average revenue growth exceeding 40% over the past three years.

**通力律师事务所****总部地点:** 上海**创立年份:** 1998**2015年律所收费执业者人数:** 118**2016年律所收费执业者人数:** 138**律所简介:**

通力律师事务所是一家定位于中高端法律服务,以专业化分工、一体化运营为特点的中国律师事务所,致力于为客户提供创新且务实的优质法律解决方案,帮助境内外各类机构实现其商业计划。在银行及金融服务、投资基金、资本市场、公司及并购、房地产、私募股权和风险投资、破产清算、争议解决等领域高速发展的同时,通力在合规、反垄断等业务方面亦日渐壮大,特别是在医疗健康、文化体育教育、通讯媒体等行业的发展尤为迅速。

2016年,通力还吸纳了跨境并购、反垄断以及资产证券化等领域的资深律师,同时还被评为全国优秀律师事务所、中国最具影响力的10家律所等。值得一提的是,该所人均创收始终位列行业前茅,近三年度的年均创收增长率超40%。



David Yu, Managing Partner  
俞卫锋 管理合伙人

**LLINKS**  
Law Offices  
通力律师事务所

HIWAYS®

## Firm Overview

海华永泰律师事务所成立于1995年，是中国最早的合伙制律师事务所之一。成立20余年，事务所已经迅速成长为立足华东地区并在国内外有一定影响力的综合法律服务机构。设立至今为数千家知名企业提供了优质的法律服务，服务范围包括金融、证券、房地产与建设工程、公司与商事、国际业务、刑事辩护、争端解决和知识产权。经过多年发展，海华永泰在不少法律服务领域领衔，事务所众多律师也成为业内翘楚。

“专业赢得尊重，携手成就理想”是海华永泰的核心价值观。事务所的各项重点工作都围绕核心价值观的实现展开。团队强大复合背景与实务经验保证我们法律服务专业的品质；业务的团队化操作保证我们对所承接的项目提供精准及时的服务；协助客户实现商业目标成为我们追求的不变理想。

专业赢得尊重

携手成就理想

As one of the earliest partnership law firms of China established in 1995, Hiways Law Firm (‘Hiways’ or ‘the Firm’) has rapidly flourished into a comprehensive legal service provider with its headquarter in the heart of Chinese economy and its influence spreading at home and abroad. Hiways serves its clients on a broad range of practices, covering Finance, Security, Real Estate&Construction, Corporate and Commerce, International, Dispute Resolution and Intellectual Property. Hiways is proud to pioneer in many legal services, and its lawyers are recognized as distinguished elites by the legal as well as business community. The Firm’s philosophy and vision statement is ‘to win the confidence of our clients and the respect of the profession by adhering to the highest possible standards of professionalism, and to achieve our ideals through diligence and competence in serving the business community’. The legal services which are offered by our firm are wholly consistent with this vision and philosophy. It requires both comprehensive legal knowledge and extensive practical experience to ensure high-quality service. It is through good client communication and careful internal coordination that we can guarantee our clients both attention to detail and efficient services. We are committed to assisting our clients in achieving their business goals to ensure long-term success.

HIWAYS  
LAW FIRM

海华永泰律师事务所

### Contact Us

Hiways Law Firm  
ADD: 69 Dongfang Road, Eton  
Place, Tower A, 15th Floor,  
Pudong, Shanghai, 200120  
TEL: 86-21-58773177  
FAX: 86-21-58773268

Beijing (北京)

Changsha (长沙)

Zhengzhou (郑州)

Kunming (昆明)

Chengdu (成都)

Haerbin (哈尔滨)

## LONGAN LAW FIRM

Headquarters: Beijing

Founded in: 1992

2015 fee earners: 700+

2016 fee earners: 805

### Firm profile:

A full-service firm, Long'an Law Firm provides professional and quality legal services for numerous large and medium-sized enterprises, Fortune 500 companies included, in areas such as IP, capital markets, finance, corporate, large projects, litigation and arbitration, etc., and has consistently been among the top performers in professional rankings.

In the past year, Long'an set up offices in Wuhan, Guiyang and Chengdu, and achieved new grounds in practice areas such as securities and finance, IP, the Internet, trust and insurance, etc., increasing its turnover by over 20% on-year. Long'an has established partnerships with a number of foreign firms, and plans to form strategic alliances in the future with large foreign full-service firms to adapt to the needs of globalization.

## 北京市隆安律师事务所

总部地点：北京

创立年份：1992

2015年律所收费执业者人数：700+

2016年律所收费执业者人数：805

### 律所简介：

北京市隆安律师事务所是一家综合性律师事务所，为包括世界500强在内的众多大中型企业提供知识产权、资本市场及金融、公司、大型项目、诉讼和仲裁等领域的专业优质法律服务，多次在专业评比上名列前茅。

在过去的一年中，隆安分别在武汉、贵阳、成都设立分所，并在证券金融、知识产权、互联网、信托保险等领域取得新的突破，营业额同比增长超过20%。隆安现与多家境外律师事务所建立合作伙伴关系，并计划在未来与境外大型综合性律师事务所结成战略合作联盟，以适应全球化发展的需要。



WANG DAN, Director  
王丹, 主任



隆安律師事務所  
LONGAN LAW FIRM

Since 1992



## SOLTON & PARTNERS

**Headquarters:** Chongqing

**Founded in:** 1995

**2015 fee earners:** 116

**2016 fee earners:** 190

**Firm profile:**

A new type of regional full-service firm, Solton & Partners has been continuously growing its service fields and expanding its service locations according to the layout of "one headquarters, one alliance and four sub-regional offices". The firm's headquarters positions itself on mid-to-high-end commercial legal services and legal services for individuals, focusing on large and medium-sized enterprises and public institutions, government agencies and commercial clients in the region, including routine consulting and advisory services for small and micro enterprises, as well as criminal, civil and other legal services for individuals. On the other hand, the firm's sub-regional offices located across the districts and counties of Chongqing Municipality provide clients with a full range of integrated services within their respective locations.

In 2016, Solton & Partners was awarded the honor of "National Excellent Law Firm", and welcomed seven new partners. Focusing its attention on "reshaping", "learning" and "upgrading", the firm closely follows changes in market trends, and works relentlessly to sharpen the competency of its lawyers.

## 重庆索通律师事务所

**总部地点:** 重庆

**创立年份:** 1995

**2015年律所收费执业者人数:** 116

**2016年律所收费执业者人数:** 190

**律所简介:**

作为新型区域性综合大所,索通律师事务所按照“一个总部、一个联盟、四个片区办公室”的布局,在业务地域和服务领域不断扩展。索通总部定位于中高端商事法律服务及个人法律服务,重点服务本地区大中型企事业单位、政府机关和商业客户,包括小微企业的常年顾问咨询服务,以及刑事、民事等个人法律业务,分布在重庆区县县的片区办公室,分别在各自地域内为委托人提供全方位的综合服务。

2016年,索通律师事务所获得“全国优秀律师事务所”荣誉称号,吸纳7位合伙人,以“重塑”、“学习”和“提升”为关键字,紧跟市场变化趋势,不断提升律师实力。



HAN DEYUN,  
Managing Partner  
韩德云 执行合伙人



CHENG SHOUTAI,  
Chief Partner  
程守太 首席合伙人

## TAHOTA LAW FIRM

**Headquarters:** Chengdu

**Founded in:** 2000

**2015 fee earners:** 454

**2016 fee earners:** 526

**Firm profile:**

Tahota Law Firm divides its operations into 13 practice areas of corporate and commerce, finance, securities, international business, real estate and land, IP, litigation and arbitration, government affairs, corporate restructuring and liquidation, criminal defense, environment and energy, health and medical care, and labor and human resources. At present, the firm has offices in Beijing, Chengdu, Chongqing, Hong Kong, Jinan, Kunming, Lhasa, Shenzhen, Shanghai and Washington (in the form of a franchise).

In 2016, Tahota hired more than 20 new partners, further expanding its team of partners, and hammered out the strategic layout of setting up offices in Guiyang, Seoul and Pusan. The firm continues its strategy of "differentiated development" in 2016, and has unshackled regional restrictions to promote its strategic presence both within and outside China.

## 泰和泰律师事务所

**总部地点:** 成都

**创立年份:** 2000

**2015年律所收费执业者人数:** 454

**2016年律所收费执业者人数:** 526

**律所简介:**

泰和泰律师事务所设有公司商务部、金融业务部、证券业务部、国际业务部、房地产部、知识产权部、诉讼仲裁部、政府法务部、企业重整清算部、刑事辩护部、环境能源部、健康医疗部、劳动人事部等十三大部门。目前,已在北京、成都、重庆、香港、济南、昆明、拉萨、深圳、上海、华盛顿(加盟)等地设立了办公机构。

2016年,泰和泰律师事务所吸纳了二十余名合伙人加盟,进一步壮大了合伙人规模,并确定了分别在贵阳、首尔和釜山设立办公室的战略布局。在2016年泰和泰继续践行“差异化”发展战略,突破区域限制,推动在全国及海外战略布局。



## 重庆索通律师事务所 SOLTON & PARTNERS



■ **韩德云** 律师, 执行合伙人  
美国洛杉矶加州大学 (UCLA LAW SCHOOL) 法学硕士  
西南政法大学 哲学学士  
中国执业律师资格 (1994), 一级律师,  
国务院特殊津贴专家。  
一九九五年创办索通,  
现为本案执行合伙人



### 重庆索通律师事务所

■ 地址: 重庆市渝中区华盛路7号  
企业天地7号楼十层  
■ 电话: 86-23-63631830  
■ 传真: 86-23-63631834  
■ 邮件: kf@solton.com.cn  
■ 网址: www.solton.com.cn

重庆索通律师事务所成立于1995年,是中国西部第一家由归国留学的法律专业人士设立的合伙制律师执业机构。如今,已实现公司化管理的索通,按照“一个总部、一个联盟、四个片区办公室”的布局,在重庆直辖市内率先实现业务地域和服务领域两个全覆盖,成为全国一流的新型区域性综合大所。

索通已形成具有独特而稳定风格的团队化执业模式,实现了全所范围的资源共用与信息共享,并建立起统一、规范的法律服务标准和流程。秉承“职业化、专业化、团队化”宗旨,索通建立起房地产与建筑工程、金融证券、企业改制及重组并购、涉外事务、知识产权、重大商事纠纷、银行批量诉讼等专业化团队,为客户提供专业优质的法律服务。此外,索通在刑事辩护、婚姻与继承、侵权损害赔偿等领域也吸引了众多具备丰富执业经验的著名律师,他们在这些领域的影响力为索通作为新型区域性综合大所奠定了更为牢固的基础。

作为“中世律所联盟”的创始成员,索通积极落实“联盟+索通”的双品牌战略,把满足客户在重庆之外的跨区域需求始终作为自己的任务,加强与国内外一流大所的紧密合作,并通过与各地联盟成员所的努力,将全国乃至全球性最优业务资源及经验提供给客户。

2016年,索通自购6000平米办公楼,员工数量已

突破200人,在新的五年发展规划中,将建设全国一流的区域性综合大所作为目标,以“重塑”、“学习”和“提升”为关键字,紧跟市场变化趋势,进一步提升律所的综合实力与竞争力。

律师事务所名称: 重庆索通律师事务所

总部地点: 重庆

创立年份: 1995年

2015年律所收费执业者人数: 116人

2016年律所收费执业者人数: 190人

律所简介:

作为新型区域性综合大所,索通律师事务所按照“一个总部、一个联盟、四个片区办公室”的布局,在业务地域和服务领域不断扩展。索通总部定位于中高端商事法律服务及个人法律服务,重点服务本地区大中型企事业单位、政府和商业客户,包括小微企业的常年顾问咨询服务,以及刑事、民事等个人法律业务,分布在重庆区县区的片区办公室,分别在各自地域内为委托人提供全方位的综合服务。2016年,索通律师事务所获得“全国优秀律师事务所”荣誉称号,吸纳7位合伙人,以“重塑”、“学习”和“提升”为关键字,紧跟市场变化趋势,不断提升律师实力。



隆安律师事务所  
LONGAN LAW FIRM

同兴隆 共平安

COLLABORATION  
PROSPERITY AND SAFENESS

入选亚洲法律杂志

2016中国十佳成长律所

LONGAN HAS BEEN VOTED  
AS ONE OF THE FAST  
10 GROWING LAW FIRMS  
IN ALB CHINA 2016